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Het redactie-adres 
van de Wijkkrant Tanthof is: 
Postbus 128/2600AC Delft

Op 16 september j.l. heeft de Basisschool 
“De Bonte Pael” een verkeersdag gehouden 
onder de titel “Samen Veiliger naar School”. 
Tijdens deze dag zullen de kinderen gewezen 
worden op de gevaren op de weg van huis 
naar school en weer terug.

Het is ontstaan doordat ouders steeds bezig 
zijn om de omgeving van de school en de 
dependance bij de Deltaschool veiliger te 
maken. Hierover zijn zij samen met de school 
reeds een aantal jaren in gesprek met de 
gemeente en de politie. Tijdens een thema-
avond hebben zij contact opgenomen met 
de wijkcoördinatrice. De gemeente heeft het 
probleem als pilot veiligheid rond en op weg 
naar de school samen met het bureau SOAB.
Er zijn drie scholen door de gemeente 
aangewezen als start. De Bonte Pael is er een 
van.
Voor deze dag was het stuk van de Bikolaan bij 
de school afgesloten.
Het programma was tijdens de Nationale 
Verkeersdag in de ochtend voor de groepen 
1 tot en met 4 de aandacht gevestigd op het 
lopen. Er werd met de kinderen gelopen over 
de openbare weg en hen gewezen op de gevaren. 
De groepen 5 tot met acht hebben onder andere 
een fietsvaardigheidsproef.
In de middag was er een veiligheidsoptreden 
met Ronald McDonald. Het programma was 
uiteraard gericht op kinderen.
Na het genot van een ijsje kwamen de 
ballonnen van 3VO naar buiten en werden zij 
tegelijk losgelaten.
Het eerste zichtbare van deze actie zijn 
fietsenrekken die op het trottoir zijn geplaatst. 
Dit heeft een tweeledig doel. Uiteraard nodigen 
zij de ouders uit om veel meer hun kinderen 
met de fiets te brengen. Tevens kunnen de 
auto’s van de ouders die hun kinderen met 
dit vervoermiddel brengen niet meer op het 
trottoir parkeren. De onthulling van deze 
rekken werd gedaan door onze burgemeester, 
de Heer Verkerk, samen met scholieren door de 
rood-witte linten door te knippen. 
Dat de jeugd ook gedisciplineerd kan zijn, was 
tijdens het opruimen van de speelplaats. De 
stoeltjes waren snel in de klassen zonder veel 
gedrang.

De dag werd besloten met een voorlichtingsavond 
voor de ouders. Deze was druk bezocht. Ook 
waren er een paar buurtbewoners aanwezig. 
Tijdens deze avond is er een werkgroep, 
bestaande uit twee ouders en twee leerkrachten. 
Er zal eerst samen met de gemeente een 0-
meting verricht worden hoe de kinderen van 
en naar school gaan. Later zal bekeken worden 
wat verbeterd kan worden. Daarna zal weer een 
meting gehouden en bekeken worden of er 

Veilig verkeer bij ‘de Bonte Pael’

verbeteringen zijn opgetreden. Op 28 oktober 
is er een voorlichtingsavond voor de ouders.
Daarna zal de werkgroep ook contact met de 
buurt opnemen. 
Hoe dat horen wij wel. Misschien is het goed 
dat de gemeente de diverse groepen bijeen kan 
brengen om de omgeving van de beide locaties 
veilig te maken voor de kinderen.
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Wijkkrant Tanthof is een uitgave van bewoners 
van de wijk Tanthof, jongerencentrum The 
Border en het Belangen-platform Tanthof en 
Stg. Wijkwerk Tanthof.

De redactie bestaat uit:
Leon Dias, Henk Klootwijk, Janny Visser en 
Klaas Walda.

De technische realisatie: Stan van Adrichem.

Drukwerk: fa. Alevo

De wijkkrant verschijnt dit jaar 8 keer en wordt 
huis-aan-huis bezorgd. 
De redactie behoudt zich ten alleen tijde het 
recht voor tot het inkorten en/of al dan niet 
plaatsen van ingezonden stukken.

Redactieadres 
per post:   Postbus 128 / 2600 AC Delft
per e-mail: wijkkrant.tanthof@freeler.nl 

Als U de krant niet ontvangen heeft, kunt 
hem altijd ophalen bij de adverteerders, de 
bibliotheek, de Boerderij of The Border. 

Mocht U klachten hebben kunt U dat mailen 
naar bovenstaand adres 
of bellen naar: Henk Klootwijk - tel: 2612535.

Belangenplatform Tanthof: 
Zambiastraat 19   2622 DG Delft  
e-mail: belangenplatformtanthof@tanthof.nl
website: www.tanthof.nl
Wijkagent
Anita van Heesewijk en Michel Kroone.
tel: 0900-8844
Servicedienst openbare ruimten 
gemeente Delft: 
tel: 2602200
Grof Huisvuil: 
tel: 2602200
Wijkcoordinator: V.v.Altena 
Barbaresteeg 2 – 2611BM Delft; 
Tel: 015-2197157;
E-mail: vvaltena@Delft.nl
Wijkopbouwwerker: 
....????????
BHTD    
Postbus 634 2600 AP Delft
e-mail: bhtd@worldmail.nl
Vestia Delft
Oostblok 1  2612 PB Delft
  tel: 015-2151151
DUWO
Postbus 54  2600 AB Delft
tel: 015-2192200
Vidomes
Postbus 32   2600 AA Delft
Tel: 015-2513655
Delftwonen
Postbus 268   2600 AG Delft
Tel: 015-8880500
reparaties: 015-2516700
e-mail: delftwonen@delftwonen.nl
Duruit
Buitenhofdreef272  2625 RE Delft
Tel: 015-3102152
Telefooncirkel: 
Mevr. C. Klootwijk 
tel.015-2612535; 
e-mail: henk_jazz_wanadoo.nl

BELANGRIJKE 
TELEFOONNUMMERS
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Uw oplossing moet uiterlijk 
maandag 15 november 2004 
bij de redactie zijn ontvangen.
Opsturen naar: 
redactie Wijkkrant Tanthof, 
Postbus 128, 2600 AC  Delft.

Onder de goede inzendingen wordt een 
waardebon van €12,— verloot, te besteden 
bij de adverteerders in deze wijkkrant.

In de volgende wijkkrant wordt de 
oplossing bekend gemaakt.

In wijkkrant nr. 6 was dat het stuk 
busbaan bij basisschool ‘de Ark’ bij de 
Lepelaarstraat / Fretstraat.
Uit alle inzendingen is die van 
H.J.P. Verhoeff
van de Waterhoenstraat in Delft 
getrokken.
Deze kan een waardebon 
van € 12,-  tegemoet zien.
Dan nu het nieuwe zoekplaatje: 
Waar in Tanthof is deze foto genomen?

Onder het motto “ken uw wijk” plaatsen 
we in elke krant een foto van een plekje of 
iets in de wijk.

15
november

2004

Wederom ligt er weer een wijkkrant in Uw 
brievenbus. Zoals altijd proberen wij op de 
hoogte te houden van alles wat er in de wijk 
gebeurt. De redactie zit niet stil. Wij hebben 
nieuwe plannen. Mocht U geintereseerd zijn 
en mee willen werken aan deze rubrieken, dan 
houden wij ons uiteraard aanbevolen.
Wij willen in de toekomst kijken of er nog 
leuke anekdotes zijn over Tanthof. Per slot van 
rekening bestaat de wijk binnenkort 30 jaar. 
Tevens willen wij een pagina inrichten voor de 
kinderen van de basisschool. Zij kunnen dan 
briefjes insturen die in zijn geheel geplaatst 
zullen worden.
Nu het nieuws van nu: Verkeersonderricht 
op een school. Vervolg op het jubileum van 
een school. Ook de andere scholen zijn actief. 
Verder is Janny Visser weer op pad geweest.
Wat betreft het nieuws over de wijk zelf is er 
nu weinig. Misschien weten wij volgende keer 
meer over onderwerpen zoals de LVVP en 
Station Zuid.
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W I J K A A N P A K

Op 9 oktober werd op de markt van Delft de 
jaarlijkse wijkenmarkt gehouden. Meer dan 
1000 mensen bezochten het stadhuis en de 
zeven tenten die op de Markt gezet waren. 

In het Stadhuis was veel te doen. Het 
project “Verhalen in de buurt’ van het 
Delftse Gemeentearchief en het kunstwerk 
‘De Jurk van Delft’. 

Er waren ook voorstellingen van het 
Wijktheater Tanthof. Kinderen konden 
een workshop ‘Wereldmuziek voor 
kinderen’ volgen. 

De wijkwebs en de wijkkranten van 
Delft konden bekeken worden en de 
nieuwe cursus “Wijkkranten maken” werd 
uitgebreid uitgelegd. 

In de trouwzaal stonden alle inzendingen 
van de wedstrijd “De leukste straat van 
Delft 2004’.

Voor iedere wijk was er een tent beschikbaar 
waar bewoners welkom waren.   

In de tent konden zij ideeën opdoen voor 
een initiatief in hun straat of buurt aan de 
hand van de presentatie van initiatieven 
die het afgelopen jaar in de wijk zijn 
genomen. 

Er was aandacht voor de bewegwijzering, 
de renovatie van kindertuin de Boterbloem 
en de schoonmaakacties van Scouting 
Marco Polo. 

Maar ook het jongerenwerk in de Border, 
de kinderactieraad en de telefooncirkel 
kwamen aan bod. 
Verder werden de vele straat- en wijkfeesten 
gepresenteerd als inspiratie. 

En als laatste was het initiatief van de 
ouders van basisschool de Bonte Pael te 
zien. 
Hier werken de ouders samen met 
verschillende partners om de veiligheid 
rondom de school aan te pakken. 

Ook was in de tent de wijkagenda 2005 te 
vinden: de onderwerpen waar volgend jaar 
in de wijk aan gewerkt gaat worden. 

De agenda zal terug komen in het 
wijkprogramma 2005: bestrating, kin-
deren en jongeren, schoonhouden van 
de wijk, verkeer, vergrijzing, verzakken 
van de bodem en waterhuishouding en 
samenleven en participatie. 

Althans als u weer meedoet! Er is wijk-
budget beschikbaar om met uw ideeën en 
initiatieven aan de slag te gaan.

Over nieuwe initiatieven wordt al door 
een aantal bewoners en organisaties in de 
wijk nagedacht. 
Zo gaat het belangen platform Tanthof 
een thema-avond organiseren. 

Ook scouting Marco Polo denkt weer na 
over een activiteit voor en met de wijk. 

En de verkeersouders van de Bonte Pael 
gaan verder! 
Er is een Fleur-op-actie in voorbereiding 
op de Vinkenlaan en in de vorige 
wijkkrant heeft u kunnen lezen over het 
onderzoek naar voormalige container 
opstelplaatsen. 

En niet vergeten: de vele jubileumfeesten 
die in voorbereiding zijn. In Tanthof Oost 
bereiden de bewoners van de Slokkerbuurt 
een groot feest voor omdat hun buurt 20 
jaar bestaat.

Heeft u een idee? Bestaat uw buurt 
ook 20 jaar en wilt u iets organiseren? 
Heeft u er zin in om samen met andere 
bewoners en organisaties iets te doen aan 
de leefbaarheid in uw buurt? 

Laat dat dan weten aan de wijkcoördinator 
Vanessa van Altena via vvaltena@delft.nl 
of telefoonnummer 2197157.

Nieuws van de wijkcoordinator
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 Van de vergadertafel

Gelukkig kunnen we melden dat de 
situatie rond het Buurthuis iets verbeterd 
is, althans tot het eind van het jaar is er 
een redelijke bezetting. Misschien is het 
een vals gevoel, maar ik heb toch de 
indruk dat het mede door onze aandrang 
naar de wethouder wat verbeterd is. 
Hoe het ook zij, het belangrijkste is het 
resultaat.
Er heeft een Ontwerp Bestemmingsplan 
Buitengebied ter inzage gelegen. 
Helaas staat nog steeds een windmolen 
gepland ten zuiden van de Makro. 
Door alle bezuinigingen is het echter de 
vraag of het er ooit van komt om een 
projectontwikkelaar te vinden die er geld 
in steekt.
Vervelender is het dat er voor het recreatie 
gebied ten zuiden van Tanthof nog steeds 
niet gedacht wordt aan het realiseren 
van verscholen parkeerplaatsen. Men 
gelooft nog steeds dat iedereen op de 
fiets komt. Gezinnen met kinderwagens 
of recreanten die een paar stoelen etc. 
mee willen nemen zijn kennelijk niet 
welkom. We zullen daar nogmaals onze 
zienswijze over kenbaar maken en wijzen 
op de Delftse Hout als voorbeeld met 
voldoende parkeervoorzieningen waar 
niemand last van heeft.

Het Lokale Verkeer en Vervoer Plan 
is volop in de aandacht. Het zal toch 
ook invloed hebben op Tanthof. De 
situatie rond de Kruithuisweg kan aan 
grote veranderingen onderhevig zijn, 
zoals ongelijkvloerse kruising(en) bij 
de Voorhofdreef en Tanthofdreef en 
het vervallen van buslijnen. Er is een 
klein werkgroepje gevormd dat de 
ontwikkelingen volgt. Tevens wijst men 
op de tweede ontsluiting van Tanthof-
Oost.

Ook de situatie rond de peuterspeelzalen 
in Tanthof baart zorgen, het lijkt er op 
dat er niets overblijft. Dat er bezuinigd 
wordt, daar kunnen we nog inkomen, 
maar rigoureus alles opheffen kan 
natuurlijk niet. Het Platform heeft zijn 
steun toegezegd aan de werkgroep die 
voor behoudt van de faciliteiten vecht.

De Thema-avond is definitief gezet op 
24 januari 2005 in de Boerderij, het 
hoofdthema zal de waterhuishouding in 
brede zin zijn in Tanthof.

De volgende vergadering van het Platform 
is op 3 november in de Boerderij, op de 
agenda staan behoudens de gebruikelijke 
punten: Thema-avond, Bestemmings-
plan Buitengebied, Peuterspeelzalen, 
wijkwebsite, ouderenhuisvesting (Vestia)

Alweer enige jaren geleden werd de aanzet 
gegeven tot een nieuwe bewegwijzering in 
Tanthof. Geen wonder eigenlijk, ik kan me 
nog herinneren, toen de wijk Tanthof-Oost 
in aanbouw was, dat ik voor mijn werk 
regelmatig in het winkelcentrum in aanbouw 
moest zijn. Ik slaagde er bijna nooit in via 
dezelfde weg bij de winkels te komen. Ook 
vlak voor de bewegwijzering een feit werd 
ging er menig autoraampje omlaag om de 
weg te vragen als we aan het wandelen waren. 
Zonder kaart op pad gaan in Oost is niet aan 
te raden.

In eerste instantie had de gemeente er niet 
zoveel oren naar om nieuwe bewegwijzering 
te laten ontwerpen, maar, aandringen en 
argumenten verzamelen had uiteindelijk 
succes. Er werd een werkgroep gevormd 
en samen werd er gewerkt aan een plan. 
Een bedrijf buiten Tanthof kwam met een 
ontwerp, en met wat bijschaven ontstond 
waar we nu best trots op mogen zijn.
Een systeem met aan het begin van de wijken 
een grote platte grond en alle straatnamen, met 
onderverdeling in genummerde “buurten”, 
goede bewegwijzering met de nummers naar 

Evaluatie bewegwijzering.

de “buurten”, aan de toegang tot de buurten 
weer een grotere plattegrond met de straten 
duidelijk aangegeven. Je zou zeggen er kan 
niets mis gaan.

Hoe vinden de bewoners het systeem? Hèèl 
verschillende reacties, sommige vinden 
het verspilling van geld, gelukkig zegt een 
meerderheid, eindelijk kunnen de mensen 
vinden waar ik woon. Ook om de wijk te 
verlaten heeft men gedacht aan de juiste 
bordjes. Het is best opvallend dat zo weinig 
mensen nog de weg vragen.

Het is alleen zo jammer dat er altijd dwazen zijn 
die vinden dat het pas af is als ze er met verf of 
inkt hun handtekening op kunnen zetten, nog 
erger is de verzamelwoede om complete borden 
te ontvreemden.
Hopelijk geeft de afdeling onderhoud de moed 
niet te gouw op om de borden te vervangen 
of schoon te maken, want we zijn er echt blij 
mee.

Wij willen graag van u vernemen wat u er van 
vindt. Stuur uw reacties naar de redactie van deze 
krant of naar het Belangenplatform Tanthof.
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maandag

dinsdag

woensdag

donderdag

vrijdag

zaterdag

vrijdag

zaterdag

dinsdag

Hatha Yoga  09.30-10.45
olieverfschilderen 09.30-11.30
Robbedoezen        16.30-18.00
yoga         19.00-20.00
yoga   20.15-21.15 
Naaicursus/ontwerpen 19.00-21.00  
Meiden 12-15 jaar                  

Fietscursus  09.30-11.30 
Biljart 50+  14.00-16.30 
Jokeren  14.00-16.30 
Aquarelschilderen 14.00-16.00 
Belcanto  20.00-22.00 
Computercursus Basis 20.00-21.30 
+ Internet+ E-Mail

olieverfschilderen 09.30-11.30
biljarten  14.00-17.00
kinderknutselclub  13.30-14.30
(4,5,6 jaar) 
kinderbingo  14.00-16.00
(eerste  woensdag van de maand)
cursus Engels beg. 14.45-15.45
cursus Engels gev. 16.00-17.00
Technika 10  18.30-20.00 
bloemschikken 19.30-21.30
Workshop   20.00-21.30  
Website Bouwen    

naaicursus  09.00-11.00
Computerles   09.30-11.00
basis+Internet  
biljarten  13.30-16.30
boetseren/potten-  14.00-16.00 
bakken 
Computerles   14.30-16.00
basis+Internet  
Robbedoezen  16.30-18.45 
Naailes  19.00-21.00
+Patroontekenen       
Computerles   20.00-21.30
Word + Excel     
Country Line Dans 
-beginners  19.00-20.00 
-licht gevorderden 19.45-21.15 
-gevorderden          21.00-22.30

fietscursus  09.30-11.30
biljart 50+  09.30-12.30
creativiteitsclub  14.00-16.30
(1x per 2 weken)
Bingo 1x per maand 20.00-23.00

Rommelmarkt  09.00-13.00
(1x per maand)
Spel & taal  10.00-13.00
Russische kinderen 
Baby/kleuterbeurs 09.00-13.00
(3 à 4 x per jaar)
Activiteiten locatie Israellaan 2

Activiteiten Buurthuis de Boerderij

Speel-o-theek  09.15-10.30
Muzikale vorming 16.00-17.45

Speel-o-theek  19.30-20.30

Speel-o-theek  10.00-11.30
(1e za. v.d. mnd)
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Heeft u interesse in één van onze 
activiteiten, of heeft u zelf een idee voor 
een nieuwe activiteit? 
Kom dan langs bij 
Buurthuis de Boerderij, 

postadres: 
Abtswoude 13 2623 NB  Delft
tel. 015 - 261 27 12 
e-mail: boerderyswt@wanadoo.nl.

We zijn aanwezig op:
maandag van   08.00 tot 16.00  uur
dinsdag  van    09.00 tot 17.30  uur
woensdag van  09.00 tot 17.30  uur
donderdag van 09.00 tot 17.30  uur
Vrijdag          09.00 tot 13.00 uur

BUURTHUIS de  BOERDERIJ

 Olieverven  Sinterklaas kinderbingo 
Gelukkig hebben wij een nieuwe docent 
olieverven gevonden hij heet Joncquil de Vries, 
en heeft er enorm veel zin in om de mensen 
of het nou hele beginners zijn, licht gevorderd 
of gevorderd de kunst van het olieverven bij te 
brengen. 
De cursus start maandag 15  november 2004 
en U kunt zich telefonisch opgeven op tel.nr. 
015-2612712 of langs komen op Buurthuis de 
Boerderij abtswoude 13 de zijingang is altijd 
open. 
De kosten zijn € 40,00 
voor 10 lessen van 2 uur. 
Nog even voor alle duidelijkheid cursussen 
worden altijd gegeven door docenten, er is op 
cursus ochtenden geen sprake van vrije inloop. 

De cursus start op maandag 15 november van 
19.00-20.00 uur 
kosten € 40,00 voor 10 lessen van 2 uur, 
zijn er nog meiden die in eigen ontworpen 
kleding willen lopen bel dan snel met de 
Boerderij 
015-2612712 er zijn nog 2 plaatsjes vrij. 

Op 1 december zal Sinterklaas met zijn Pieten 
de kinderbingo in De Boerderij bezoeken, 
omdat de telpiet wel moet weten hoeveel 
kindertjes er komen is het wel noodzakelijk dat 
je je voor 20 november opgeeft. 

Tel. 015-2612712. Deze speciale kinderbingo 
is voor de leeftijd van 4 t/m 9 jaar. 

Voor de oudere kinderen zal er in december een 
kerstbingo worden georganiseerd. 
Houd de volgende wijkkrant in de gaten. 

 Website – bouwen 

De workshop Web-site bouwen op 27 oktober 
en 3 november is al vol. 

Gezien de belangstelling voor deze workshop 
willen we in november een tweede workshop 
starten opgave kan per tel. 015-2612712 of 
kom langs op abtswoude 13. 

 Baby Kleuter en
 Speelgoedbeurs 
Op verzoek van vele is er op 13 november 2004 
i.v.m. de feestdagen een extra baby -kleuter en 
speelgoedbeurs in Buurthuis  De Boerderij 
Abtswoude 13 ingang Watersnipstraat. 

Een tafel huren kost € 3,00 de toegang voor het 
publiek is gratis. 

Inl. 015-2612712, de beurs van 9 oktober is 
fantastisch bezocht vandaar deze extra beurs 
met de nadruk op speelgoed. 

 Woensdagmiddag 
 kindermiddag; 
Elke eerste woensdag van de maand is er in het 
buurthuis, een gezellige kinderbingo, gezien 
het aantal kinderen is dit blijkbaar toch niet zo 
bekend in de wijk vandaar deze oproep. 
Meedoen kost € 1,50 voor alle rondes. 
Op de andere woensdagen is er de 
kinderknutselklup waarvoor wij nog steeds op 
zoek zijn naar een vrijwilliger die de huidige 
vrijwilliger Marianne wil bijstaan, bij het 
bedenken en uitvoeren van de meestal creatieve 
activiteiten, voor 4 -5 en 6 jarigen. 
De tweede groep 7-8 en 9 jarigen stopt per 13 
okt. voorlopig wegens te weinig animo in deze 
leeftijdsgroep.

 Boetseren en  
 pottenbakken 

Er zijn nog enkele plaatsen vrij op de 
donderdagmiddag van 14.00-16.00 uur, 
dus wilt U uw creatieve ideeën kwijt in 
klei loop dan eens binnen bij Buurthuis de 
Boerderij Abtswoude 13 zij-ingang 

 Engels voor beginners   

De beginnersles engels start op woensdag 17 
november 2004 van 13.30-14-30 uur, kosten 
€ 20,00 voor 10  lessen van 1 uur. 
Er zijn nog enkele plaatsen vrij bij Buurthuis 
De Boerderij Tel. 015-2612712

 Kleding maken en
 ontwerpen voor meiden 



We zitten alweer in de maand november. De 
bomen zijn bijna helemaal kaal, en wanneer ik 
de wijk doorfiets zie ik overal de prachtige kleuren 
die bij de herfst horen. Ik ben op weg naar de 
Aziëlaan 260. Bijna helemaal achteraan in 
Tanthof-West. Daar woont Elly Groenewegen met 
haar gezin. Zij heeft een heel bijzonder bedrijf, 
waar andere bedrijven in Tanthof, maar ook u, 
als particulier, uw voordeel mee kunt doen. Zij 
adverteert hier ook mee in deze krant. De naam 
van haar bedrijf is Fleurel. Naast de voordeur 
staat een mooie opstelling van pompoenen en de 
deur wordt opengedaan door Elly zelf. Wanneer 
ik even later aan een heerlijk kopje koffie zit valt 
mijn oog direct op een prachtige herfstkrans die 
aan de muur hangt.
Eerst maar eens even kijken wie we voor ons 
hebben.

Hoelang woon je al in Tanthof?
We wonen hier nu bijna 16 jaar en nog steeds 
naar ons zin. Het is hier heerlijk rustig en het 
natuurgebied ligt voor onze deur.

Wat vind je positief in deze wijk?
Ik blijf de combinatie van veel natuur om ons 
heen met alle voorzieningen die een stad biedt 
heel prettig en positief vinden. 

Wat vind je negatief in deze wijk?
Waarschijnlijk val ik in herhaling, maar dat 
blijft toch de hondenpoep en het zwerfvuil. 

Als je iets in de wijkkrant zou mogen 
schrijven, waar zou dat dan over gaan?
Ik kan niet zo gauw iets bedenken. Ik vind 
de wijkkrant al divers genoeg. Er wordt veel 
aandacht besteed aan verschillende dingen. 
Nee, ik mis eigenlijk niets.

Ga je wel eens naar een vergadering 
in de boerderij?
Nee, door tijdgebrek. 

Wat is je hobby?
Ik ben gek op de natuur en tuinieren.

Wat houdt je bedrijf Fleurel precies in?
Ik heb mij laten omscholen, en heb alle 
vakdiploma’s voor bloembinder. Ik heb in een 
bloemenwinkel gewerkt en heb workshops 
gegeven bij Vollering. Begin 2003 ben ik 
voor mezelf begonnen. Ik maak bloemwerk 
in opdracht en geef workshops aan huis. 
Die combinatie is erg leuk. Ik verzorg voor 
bedrijven het bloemwerk dat nodig is voor 
een feest, jubileum, bloem- of kerststukken 
voor personeel of voor op tafel. Ook maak 
ik bruidswerk en rouwwerk in opdracht. 
Daarnaast geef ik dus workshops. Het is erg 
leuk om mensen te leren hoe ze zelf iets kunnen 
creëren met natuurlijke materialen. Ik probeer 
altijd materiaal uit te zoeken dat lang houdbaar 
is zodat mensen jaren van hun eigen creatie 
kunnen genieten. Pas hebben we de herfstkrans 
gemaakt die hier aan de muur hangt. Om een 
indruk te geven van wat daarin verwerkt zit: 
eikenblad, steeneik, spaans mos, rozenbottels, 
lavendel, pompoentjes en kaneelstokjes. Dit 
alles verwerkt om een strokrans en ziehier, op de 
foto, het resultaat. Jammer dat het een zwartwit 

foto is. Ook geef ik workshops in opdracht. Dat 
wil zeggen, voor groepen. Bijvoorbeeld in het 
geval van een personeelsfeestje, vrijgezellenfeest, 
of een bijzondere verjaardag.  

Hoe vaak geef je workshops? 
Meestal 1 keer per 14 dagen, maar rond kerst 
wel een paar keer per week. Alle materialen haal 
ik vers van de veiling en er kunnen maximaal 
16 mensen per keer meedoen. Maar, als er een 
kleinere groep is gaat de workshop ook door. 
Een groep van vijf personen is het minimum. 
De avond begint om 19.00 uur en is ongeveer 
om 22.00 uur afgelopen, afhankelijk van waar 
we mee bezig zijn. In ieder geval is het zo dat 
iemand met een werkstuk dat af is naar huis 
gaat. Ik stuur niemand weg met de rest van het 
materiaal om het thuis verder af te maken, want 
dat komt er vaak niet van.

Hoe en waar kunnen bedrijven die bloemwerk 
willen laten verzorgen zich melden, en waar 
kan men zich opgeven voor een workshop?
Dat kan via mijn telefoonnummer 015- 
2571926 of via nummer 06-24924741.
Maar natuurlijk ook per e-mail kan er 
informatie opgevraagd worden. Ik stuur dan 

het programma op. Mijn e-mail adres is: 
fleurel@wanadoo.nl

Is er iets dat je nog graag kwijt wilt?
Ja, het kerstprogramma ziet er leuk uit, en 
mensen kunnen per keer inschrijven. Je zit 
dus niet voor een aantal weken ergens aan 
vast. Verder volg ik altijd de seizoenen. Dus 
in de herfst gebruik ik geen voorjaarsbloemen 
en andersom, maar alles wat de herfst biedt. 
Zo ook met de winter, de lente en zomer. 
Natuurlijk willen mensen ook vast wel weten 
hoe duur een workshop is. Dat ligt natuurlijk 
een beetje aan de hoeveelheid en soort materiaal 
wat er gebruikt wordt, maar het schommelt 
tussen de 27,50 euro en 40, - euro, en je hebt 
iets in handen waar je jaren plezier van hebt. 

Het is alweer tijd voor de foto en deze wordt 
genomen bij de voordeur. Vergeet u vooral de 
bijbehorende advertentie in dit blad niet te 
bekijken. Veel plezier, wanneer u een workshop 
gaat volgen bij Fleurel! Elly, veel succes! 

Janny Visser
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Voor de zoveelste keer ben ik op weg om mijn boete 
te voldoen voor te laat teruggebrachte boeken.  Op 
de een of andere manier wil het maar niet lukken. 
Het enige voordeel is, dat mijn onderwerp voor 
“Daar gaat de bel” zich vlakbij de bieb bevindt, 
want ik ben van plan om eens naar de Border te 
gaan. Ik rijd er vaak genoeg langs, maar ben nog 
nooit binnen geweest. Ik weet nog wel dat ik als 
klein kind opkeek tegen de groten. Daar bleef je 
uit de buurt. Toen ik zelf bij de groten hoorde 
vond ik al dat grut, en de volwassenen maar niks 
en was de hele wereld voor ons, de jeugd. Nu ik 
middelbaar ben zal ik maar zeggen, en zelf in 
het bezit ben van twee jeugdige jongens moet 
ik wel eens diep zuchten. Misschien moet u ook 
wel diep zuchten als het gaat over jongeren in 
Tanhof. Ja, ze kunnen soms irritant, brutaal en 
vervelend zijn. Maar…..ik ken volwassenen die 
deze eigenschappen ook bezitten. 
Dus er is niets nieuws onder de zon. De 
geschiedenis herhaalt zich, want wij zijn ook 
allemaal “jongere”geweest.  Op naar de Border. 
Wat doen ze daar eigenlijk?

Ik ontmoet Tim Dries en Michel Brugman. Zij 
zijn beiden jongerenwerker. Ook is de beheerster, 
Jaqueline van Leeuwen aanwezig. Tim Jansen, 
een bezoeker, vlucht weg bij het horen van het 
woord “foto”. Tim zal mijn vragen beantwoorden, 
maar gaandeweg mengt Michel zich in het gesprek 
en zijn de antwoorden een mengeling van deze 
twee jongerenwerkers.
Eerst de gebruikelijke vragen, want we willen hen 
iets beter leren kennen.

Hoelang woon je in Tanthof?
Tim: Ik woon niet in Tanthof omdat ik hier 
jongerenwerker ben. Ik woon dan te dicht bij 
de doelgroep. Ik zou als het wel kon, hier ook 
niet willen wonen, want ik woon in het Heilige 
Land in delft en heb daar een fijne buurt met 
leuke kontakten. 
Michel: Ik zou hier wel willen wonen lekker 

groen en ruim. Mooie huizen. Maar ja, mijn 
portemonnee….
Wat vinden jullie positief in de wijk:
Wij vinden dat we het mooiste jongerencentrum 
hebben van Delft. Verder zijn er mooie 
fietspaden, en er zijn veel faciliteiten die nodig 
zijn, vooral voor overdag.

Wat vinden jullie negatief in de wijk?
Beiden: Het sluipverkeer over de Abtswoudse 
weg is heel vervelend, en er is een gebrek aan 
parkeergelegenheid. Verder vinden we dat er 
’s avond heel weinig te doen is in de beide 
Tanthoven. Je moet ervoor naar de stad. Voor 
de jongeren is er alleen de Border en voor de 
ouderen is er ook niet veel.

Wat is jullie idee daar dan over?
Beiden: Eigenlijk moet er een ontmoetingsplek 
komen waar jong en oud samen kunnen 
komen. In activiteiten, sport of een gezellig 
café. Er bestaan vaak vooroordelen tegenover 
jonge mensen. Je kunt er eigenlijk alleen 
achter komen of dit zo is door met ze in 
contact te komen. Een plek om te snookeren, 
computerspelletjes te doen, en dan ook voor de 
ouderen, om maar wat te noemen.

Hoe denken jullie dat er over jongeren 
gedacht wordt in Tanthof?
Beiden: Wij hebben de indruk dat er nogal 
een negatief imago bestaat over jongeren in 
het algemeen en de border in het bijzonder. 
Wij vinden dat heel erg jammer. Wij vangen 
jonge mensen op die vaak uit school direct 
hierheen komen. Er zijn kinderen die niet 
naar huis willen, of kunnen. Wij nemen een 
stukje opvoeding over. Natuurlijk ligt de 
verantwoordelijkheid voor de opvoeding in de 
eerste plaats bij de ouders, maar de tijden zijn 
verandert. Maar ook hier heeft iedereen zich 
aan regels te houden.

Noem eens een paar van die regels?
Er mag hier binnen niet gerookt worden. Er 
mag niet gevloekt worden. Er is een woord 
dat veel gebezigd wordt en wij willen dat niet. 
Dat is het woord kanker. Iedereen die dat 
woord toch gebruikt moet direct geld in een 
potje stoppen. Dit geld wordt overgemaakt 
naar het Koningin Wilhelminafonds. Ook zijn 
drugs hier verboden. Binnenkort komt er een 
voorlichtingsprogramma voor die kwetsbare 
groep van 12 tot 15 jaar van de afdeling 
preventie van Parnassia om hen te waarschuwen 
voor het gebruik van drugs. Ook het signaleren 
en de preventie van problemen behoort tot 
onze taak.

Wat zijn jullie hobby’s naast de border?
Tim: Ik zit op een schietvereniging.
Michel: Voetballen, lezen.

Waar mogen ze jullie ’s nachts 
voor wakker maken?
Tim: Voor een goede actiefilm. Ook voor 
noodgevallen.
Michel: De mededeling dat ik de Lotto heb 
gewonnen, mijn hond mag me ook wakker 
maken.

Wat zou je nog kwijt willen 
aan de wijkbewoners?
Beiden: Er is vanuit de stad vaak een heel spoor 
aan glaswerk te volgen door kapotgemaakte 
bushokjes. Heel vaak wordt dat toegeschreven 
aan jongeren van de Border. Ik wil nadrukkelijk 
zeggen dat dit niet het geval is, maar dat dit 
een andere groep betreft. Wij zouden aan de 
mensen willen vragen om niet te snel een 
conclusie te trekken hierover. Verder zou ik 
alle ouderen en middelbaren op willen roepen 
om eens langs te komen. Onbekend maakt 
onbemind, en wanneer er meer bekendheid 
is, is er meer begrip. Natuurlijk is het soms 
moeilijk om de belevingswereld van een 
jongere te volgen. Natuurlijk is deze tijd anders 
dan voeger. Maar dat wil niet zeggen dat 
jongeren het in deze tijd in alles makkelijker 
hebben. Wij hopen dat de mensen in Tanthof 
niet willen vergeten dat ze zelf ook jong zijn 
geweest. Juist in het contact met jongeren zou 
uw levenservaring en de wijsheden die daarmee 
verworven zijn goed gebruikt kunnen worden. 
Om wat minder zwaar te eindigen: Er komt een 
heel leuk kerstprogramma dit jaar, we hebben 
een goed contact met de nieuwe wijkagent, en 
we hebben ook een website. www.jongerencent
rumdeborder.com . Iedereen is welkom.

De foto wordt gemaakt voor de deur van de 
Border en u ziet van links naar rechts, Tim Dries, 
Jaqueline van Leeuwen, en met de armen over 
elkaar Michel Brugman.
Laat eens iets van u horen!! 

Janny Visser 
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De tijd gaat snel. Het is inderdaad alweer bijna 
een jaar geleden dat de telefooncirkel Tanthof 
gestart is. 
De telefooncirkel is gestart met 5 deelnemers 
en twee vrijwilligers. Later is er nog een 
deelnemer bijgekomen. Tengevolge van een 
verhuizing naar een andere wijk in Delft is een 
deelnemer afgevallen. Binnenkort komt er weer 
een vrijwilliger bij, zodat de andere twee niet zo 
vaak behoeven te starten. 

De club komt een keer per kwartaak bijeen 
op de koffie. Dat wordt bij een van hen 
thuisgehouden. Dat is erg gezellig. Er wordt 
over allerlei dingen gepraat. Ook wordt er soms 
gesproken over de cirkel zelf.

Wij waren benieuwd hoe de vrijwilligers en de 
deelnemers er over dachten.

Wij laten nu een deelnemer aan het woord. 
De volgende keer praten wij met een van de 
vrijwilligers.

Ik ben op bezoek geweest bij Rietje van 
Brandenburg. Zij is een echte Delvenaar. Zij 
woont sinds 5 jaar in een fraaie flat. Er is echter 
heel wat veranderd in die 5 jaar.

Zij las in de wijkkrant over de telefooncirkel en 
heeft toen de coördinatrice gebeld. Zij dacht 
dat het misschien wel wat voor haar was. Zij 
heeft straatvrees en toen haar broer anderhalf 
jaar geleden overleed, kwam zij bijna helemaal 
niet meer buiten. Haar broer kwam daarvoor 
iedere dag bij haar op bezoek. Zelf is zij in die 
tijd ook erg ziek geweest. Toen zij Ouderenzorg 
gebeld heeft, kwamen zij snel om met haar te 
praten.

Zij vindt dat zij nu een geruststelling heeft 
dat zij in de gaten wordt gehouden. Op de 
dag heeft zij verder wel een alarmapparaat. Zij 
vindt het ook gezellig om even met iemand te 
praten. 

De koffieochtenden vindt zij erg gezellig. 
Er wordt over alles gepraat.
Toen ik op wilde staan, vertelde zij mij nog 
dat zij de Buddy’s een prachtinstelling vindt. 
Vooral in verband met haar straatvrees. Voor de 
medische zorg moet zij soms naar Amsterdam. 
Dan gaat de Buddy mee.

Natuurlijk kunnen er nog deelnemers en 
vrijwilligers bij. Wilt U wat meer informatie 
of wilt U zich opgeven, dan kunt U contact 
opnemen met Corry Klootwijk. Per telefoon: 
015-2612535 (maandag en woensdag van 
12.00 tot 13.00 uur. Ook kunt U e-mailen 
onder: henk_jazz@wanadoo.nl.

Telefooncirkel bestaat bijna een jaar
Gedicht

De psychiater
bijgestaan door een zuster
krabbelt gegevens
op een blank papier
tekens uit zwart verleden
maar hij huppelt er overheen
als zonneschijn
over troebel water

         en ziet geen bodem.

Corry Klootwijk
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Wijkenmarkt
Toen ik op de wijkenmarkt liep, viel mij 
een paar dingen op. De plaats was beter 
dan het vorige jaar. De presentatie minder. 
Ik vond het vorig jaar veel levendiger. 
Borden met veel tekst en foto’s spreken 
minder aan. Misschien kan er volgend jaar 
een combinatie van beiden. Helaas heb ik 
weinig wethouders en gemeenteraadsleden 
gezien. Zijn zij niet geïnteresseerd in 
hetgeen de gemeente zo goed gedaan heeft 
in de wijken? Of weten zij het al. Of waren 
zij bang dat zij benaderd werden door de 
burgers die nog steeds veel vragen hebben. 
En dan praat ik niet over hondenpoep of 
losliggende tegels. Neen, dan praat ik over 
structurele onderwerpen.
Dan komt een vraag steeds naar voren: 
Waarom duurt het zo lang? Ten eerste ligt 
dat voor mijn gevoel in het feit dat vele 
ambtenaren nog steeds moeite hebben dat er 
wel eens goede ideeën bij de burger vandaan 
komen. Zij vinden dat zij alleen de experts 
zijn. En dan lopen die lastige burgers hen 
voor de voeten. De ideeën van de burgers 
komen dan onder op de stapel. Een ander 
probleem is het geld. Dat moet overal 
vandaan komen. En dat kost uiteraard geld. 
In een gesprek met een van de bobo’s vroeg 
zij zich af waarom verschillende zaken zo 
lang moeten duren. Ik heb haar hetzelfde 
verhaal verteld. Zij zei er niet veel op. Ik 
hoop wel dat zij het niet alleen aangehoord 
heeft, maar er ook wat mee doet.
Dat gesprek vond plaats tijdens een 
wandeling in de Schilderswijk in Den 
Haag tijdens een internationale conferentie 
over wonen en woonomgeving. Als men 
er doorheen loopt, ken je het niet meer 
terug. Door de vele nieuwbouw ziet het er 
weer keurig uit. Een van de dingen die ik 
daar meegekregen heb, is het kantoor voor 
het wijkbeheer van de gemeente en de 
woningcorporatie. Deze staat midden tussen 
de burgers. Wanneer komt er in Delft zoiets 
van de grond?
Een voorbeeld is de gladheidbestrijding. Wij 
lopen zo zachtjes aan weer naar de winter. De 
bladeren vallen met bakken uit de bomen. 
Om maar te zwijgen van de kastanjes. Dat is 
minder erg want de kinderen rapen ze weer 
snel op. Wij weten dat de gemeente een 
bepaalde visie heeft over gladheidbestrijding. 
Men kan dan zout halen bij de Staal. Voor 
velen die in onze wijk wonen, is dat te ver. 
Waarom eens niet gedacht aan een andere 
oplossing, waardoor er dichterbij ook zout 
gehaald kan worden?
Ik las in een ingezonden stuk dat de 
burgemeester weer op de Markt moet 
zitten, want dat is het centrum van de stad. 
Die mevrouw moet eens goed op de kaart 
kijken. Planologisch is het niet het Centrum 
van de stad. Ik heb het een goede zaak 
gevonden dat het College en een heleboel 
instanties naar de Hoventoren is verhuisd. 
Nu zitten zij planologisch gezien wat meer 
in het centrum van de stad. Zo, ziet U, ik 
kan ook wel eens positief eindigen.

Het beeld van Simon Carmiggelt - de 
naamgever van de school – is weer terug. 
Het oude beeld was gestolen. De daders lagen 
uiteraard weer op het welbekende kerkhof.

Tijdens de opening van de festiviteiten rond 
het 25 jarig jubileum werd onder toeziend oog 
van de leerlingen en vele ouders het nieuwe 
beeld onthuld. Nu niet door de echtgenote van 
de schrijver, maar door de directeur samen met 
Bas Breuer ( de jongste) en Bart Lunshof (de 
oudste leerling van de school).

Alvorens dit geschiedde werd een zelfgeschreven 
verhaal in de stijl van een kronkel voorgelezen 
door een van de leerlingen. 

Het beeld is terug

Ook werden ballonnen losgelaten. De wind was 
zodanig dat vele ballonnen niet verder kwamen 
dan de bomen langs de speelplaats.

De dagen daarna werden de andere delen 
van het programma, zoals de sportdag en het 
bezoek aan Drievliet. Dat laatste gebeurde 
samen met de andere twee scholen, de Ark en 
De Regenboog.

Als afsluiting was er zaterdag een reünie. 
Hier werden vele oude verhalen opgehaald 
en foto’s bekeken. ’s-Avonds was er nog een 
feest voor de leerkrachten en vrijwilligers van 
al die jaren. Ook dit was een gezellig en druk 
samenzijn
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De kinderen van de Regenboogschool 
in Tanthof-Oost zullen die avond met 
zelfgemaakte lampionnen lichtjes in het 
donker zijn. Weet u eigenlijk wie Sint 
Maarten was?
Maarten, die later heilig verklaard is voor 
zijn goede daden, was de zoon van een rijke 
koopman. Lang geleden was hij soldaat in 
het Romeinse leger. 
Op een dag reed Maarten met een groepje 
soldaten naar een grote stad. 
Het was koud en mistig. 
Maarten had zijn lange mantel goed om 
zich heen geslagen. Zo had hij het heerlijk 
warm. 
Ze hadden haast, want ze wilden voor 
donker binnen de stadsmuren zijn. 
Toen ze bij de stadspoort aankwamen, stapte 
er plotseling een arme man op hem af. 
Hij had geen schoenen, geen jas en geen 
sokken aan, Je kon aan hem zien dat hij het 
erg koud had. 
“Wat is er met jou aan de hand?” vroeg 
Maarten. 
‘Ach”, rilde de man, “ik heb het koud en ik 
heb zo’n honger”. 
Maarten dacht even na. Hij zou zijn mantel 
wel willen geven. 
Maar in die tijd mochten soldaten zonder 
mantel de stadspoort niet in. De mantel 
hoorde bij hun uniform. 
Wat moest Maarten nu doen? 
Hij kon die arme man daar toch niet zo maar 
laten staan? 
Plotseling kreeg hij een goed idee. 
“Ik geef hem de helft van mijn mantel. 
Dan kan ik de andere helft omgeslagen 
houden!” 
Hij deed zijn mantel af. Trok zijn zwaard en 
hakte de mantel in twee stukken. 
Eén stuk gaf hij aan de arme man. En één 
stuk sloeg hij zelf om zijn schouders. Daarna 
pakte hij zijn geldbuidel en gaf de man wat 
geld. 
De arme man was erg blij. Nu had hij een 
mantel tegen de kou en wat geld om eten 
te kopen. 
Hij bedankte Maarten en vertrok. 
En Maarten? 
Die reed tevreden de stadspoort binnen. Hij 
had een beetje licht  en blijdschap gebracht 
in de donkere wereld. 

De regenboogschool laat zich zien !
11 november lampionnenoptocht 
ter ere van Sint Maarten

Dat gaan de kinderen van de Regen-
boogschool ook doen. 
Een beetje licht brengen.  
Wilt u laten zien hoe belangrijk u het vind 
dat kinderen, die leven in een wereld waar 
veel nare dingen gebeuren, toch een licht 
willen zijn? 
Bewonder en bemoedig ze dan massaal op 
hun route door de wijk !!!!! 
Vertrek om 18.00 UUR van de Regenboog-

school aan de Kraanvogelstraat 2 , 
lopen ze hun ronde via de Fuutlaan. de 
Steltloperstraat, de Pelikaansingel en de 
Sperwersingel. 

Om ongeveer 19.00 uur zullen zij weer terug 
zijn bij de ingang van school. 

Natuurlijk zingen zij tijdens de optocht uit 
volle borst leuke liedjes over Sint Maarten.
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De kinderen van de Regenboogschool 
in Tanthof-Oost zullen die avond met 
zelfgemaakte lampionnen lichtjes in het 
donker zijn. Weet u eigenlijk wie Sint 
Maarten was?

Maarten, die later heilig verklaard is voor 
zijn goede daden, was de zoon van een rijke 
koopman. Lang geleden was hij soldaat in 
het Romeinse leger. 
Op een dag reed Maarten met een groepje 
soldaten naar een grote stad. 
Het was koud en mistig. 
Maarten had zijn lange mantel goed om 
zich heen geslagen. Zo had hij het heerlijk 
warm. 
Ze hadden haast, want ze wilden voor 
donker binnen de stadsmuren zijn. 
Toen ze bij de stadspoort aankwamen, stapte 
er plotseling een arme man op hem af. 
Hij had geen schoenen, geen jas en geen 
sokken aan, Je kon aan hem zien dat hij het 
erg koud had. 
“Wat is er met jou aan de hand?” vroeg 
Maarten. 
‘Ach”, rilde de man, “ik heb het koud en ik 
heb zo’n honger”. 
Maarten dacht even na. Hij zou zijn mantel 
wel willen geven. 
Maar in die tijd mochten soldaten zonder 
mantel de stadspoort niet in. De mantel 
hoorde bij hun uniform. 
Wat moest Maarten nu doen? 
Hij kon die arme man daar toch niet zo 
maar laten staan? 
Plotseling kreeg hij een goed idee. 
“Ik geef hem de helft van mijn mantel. 
Dan kan ik de andere helft omgeslagen 
houden!” 
Hij deed zijn mantel af. Trok zijn zwaard en 
hakte de mantel in twee stukken. 
Eén stuk gaf hij aan de arme man. En 
één stuk sloeg hij zelf om zijn schouders. 
Daarna pakte hij zijn geldbuidel en gaf de 
man wat geld. 
De arme man was erg blij. Nu had hij een 
mantel tegen de kou en wat geld om eten 
te kopen. 
Hij bedankte Maarten en vertrok. 
En Maarten? 

De regenboogschool laat zich zien !
11 november lampionnenoptocht 
ter ere van Sint Maarten

Die reed tevreden de stadspoort binnen. Hij 
had een beetje licht  en blijdschap gebracht 
in de donkere wereld. 

Dat gaan de kinderen van de Regen-
boogschool ook doen. 
Een beetje licht brengen.  
Wilt u laten zien hoe belangrijk u het vind 
dat kinderen, die leven in een wereld waar 
veel nare dingen gebeuren, toch een licht 
willen zijn? 
Bewonder en bemoedig ze dan massaal op 
hun route door de wijk !!!!! 

Vertrek om 18.00 UUR van de Regenboog-
school aan de Kraanvogelstraat 2 , 
lopen ze hun ronde via de Fuutlaan. de 
Steltloperstraat, de Pelikaansingel en de 
Sperwersingel. 

Om ongeveer 19.00 uur zullen zij weer terug 
zijn bij de ingang van school. 

Natuurlijk zingen zij tijdens de optocht uit 
volle borst leuke liedjes over Sint Maarten.
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Waar staan deze twee stoelen? In ieder geval staan ze er om op uit te rusten. Lekker beschut 
tegen de wind. Op het Westen, dus in de middagzon. Vlakbij een sloot. Als tafeltje wordt er een 
oud keukentrapje gebruikt. Op het moment van de foto zijn de stoelen leeg. Ik ben trouwens 
wel benieuwd wie, waar mag zitten, want de linkerstoel staat op instorten. De leuning is ook 
niet meer wat het geweest is. Ernaast ligt een oude fiets die niet meer in staat is te doen waar hij 
voor is gemaakt. Dit is het pauzeplekje van de plantsoendienst, de groenvoorziening. Naast de 
kinderboerderij. Er is nog veel te doen in de wijk op het gebied van groenbeheer. Toch wil ik ook 
even benadrukken dat er veel dingen wel gebeuren. De sloten zijn uitgebaggerd, de grasvelden 
worden goed bijgehouden en regelmatig wordt er troep opgeruimd die wij met zijn allen hebben 
achtergelaten. Dus zo’n pauzeplekje mag best wel eens op de kiek. Van mensen die hard werken, 
net als u en ik, maar niet overal tegelijk kunnen zijn.
Janny Visser

Graag uw hulp bij het zoeken naar bijzondere plekjes !!!!
Weet u ook een bijzonder plekje in Tanthof?
Een plek met een verhaal? Een positief verhaal?
Een grappig, ontroerend, interessant verhaal?
Stuur een mail naar ressiv4@hotmail.com Alvast bedankt
Janny Visser

Bijzonder plekje in Tanthof

Ik fiets vaak door de wijk. Ik kom dan twee 
koppels zwanen tegen. Het ene koppel heeft 
drie jongen. Dat is niet zo’n bijzonderheid. Men 
kan in Tanthof een ander koppel tegen dat zeven 
jongen heeft. Het zijn beide knobbelzwanen. 
Zij kunnen 5 tot 9 eieren krijgen. Als je dit 
leest, zou het niet verwonderlijk moeten zijn. 
Echter worden er veel eieren gestolen. Ook 
kunnen er niet bevrucht zijn. Ook jonge 
zwanen kunnen wel gepakt door grote vissen 
of roofdieren. Dat is wel moeilijk omdat de 
jonge zwanen altijd dicht bij ouders zwemmen. 
Deze ouders beschermen hun jongen erg goed. 
Hebben zij jongen, dan kunnen zij wel eens 
mensen aanvallen.
Op een van fietstochtjes had ik mijn fototoestel 
bij mij. Ik ben afgestapt en deze kiekjes 
gemaakt.

Henk Klootwijk.

Pril geluk in de natuur

(mededeling)

fo
to

: J
an

ny
 V

iss
er

fo
to

’s:
 H

en
k 

K
lo

ot
w

ijk



12 Wijkkrant Tanthof

Tanthof in herfsttooi

Het is weer voorbij met de zomer. Toch laten bomen en struiken zichzelf nog één keer van hun 
mooiste kant zien.. Ze dragen nu kleurige bladeren en vruchten (Wat jammer dat deze foto in 
zwart-wit is... ). 
En nog even, en ze dragen helemaal niets meer. Dan kijken we weer voor en klein half jaar tegen 
de kale takken aan. 
Voordat het zover is, is de groene wijk tanthof even een rood - geel -bruine wijk geworden. 
Een laagstaand herfstzonnetje completeert dit geheel

Ik ben cement
mijn ziel is zwart
als in de duisternis
mijn denken
rijp voor
een tehuis
voor gestoorden
waar
de gestoorden
elkaar storen
met stom gezwam
in de ruimte
weerkaatsend tegen
de wanden
allen
gevangen in 
een ego-net
en ieder vraagt
zich af:
“Ben jij gek,

        of ik?

Corry Klootwijk

Gedicht
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